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Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen och aktivatörerna för SPF Seniorerna 

Kvarnen den 25 augusti 2021 

Lokal: Annies gård 

Närvarande styrelse: Hans Emanuelsson, Berit Wiklund, Jan Gunnarsson, Jan Henriksson, Anders 

Kinch och Yvonne Werneman. 

Närvarande aktivatörer: 

Bengt-Ove Olofsson                               Bridge 

Marlene Bernhorn                                 Canasta 

Anders Kinch                                           Golf 

Inger Edling                                              Gymnastik 

Birgit Sjöholm                                          Hörselombud. Hälsovårdsansvarig omr. Harplinge 

Christina Pedersen                                 Stavgång 

Berit Wiklund                                           Yoga 

Sven Olsson                                              Trafikombud 

Barbro Ericsson                                        Cirkelledare Harplingeböckerna 

Hans Emanuelsson                                  Cirkelledare matlagning män 

Ethel Gustavsson                                     Kaffekommitté 

Nya aktivatörer:  

Elisabeth Stockman                                 Kaffekommitté 

 Kenneth Persson                                     Reseledare 

 

Frånvarande aktivatörer: 

Agneta Svensson: hälsovårdsansvarig  

Pia Flodin: Vattengymnastik. Cirkelledare bokcirkel. 

Per-Gunnar Wiklund: Boule. Cirkelledare matlagning män. 

Rolf Larsson: Dryckesprovning 
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Ordförande Hans Emanuelsson hälsade alla aktivatörer välkomna. Därefter redogjorde var och en av 

aktivatörerna för sin aktivitet som följer: 

Boule: Per-Gunnar Wiklund var frånvarande, men representerades av sin fru Berit, som berättade att 

boulen pågår som vanligt, tisdag, torsdag och söndag. Det har tillkommit några nya deltagare, men 

ytterligare deltagare kan få plats.  

 

Bridge: Bengt-Ove Olofsson informerade om att bridgen startar den 4/10 och slutar den 14/12. 

Speltid mellan 13.30 – 17.00 på måndagar och tisdagar i Gullbrandstorps Folketshus.  

 

Canasta: Marlene Bernhorn meddelade att canastan börjar tisdagen 31/8 kl. 13.30 – 17.00.Sista 

speldatum 14/12. Idag 25 deltagare men det finns plats för fler. 

 

Golf: Anders Kinch informerade om tävlingen i juni som lockade 29 spelare. Tänker ev. ordna en ny 

tävling i höst. 

 

Gymnastik och reseledare: Inger Edling är kontaktperson för gympan som leds av Olga Hansson. 

Starten planeras till 28/9 och slutar 14/12. Högst 50 deltagare. Förfrågan har inkommit från 

Gamletull, men dessa bereds plats om gruppen inte fylls av våra egna medlemmar. De blir 

vänmedlemmar i så fall. Inger avsäger sig reseledaransvaret och ny reseledare blir Kenneth Persson 

från Getinge. 

 

Hälsovårdsansvarig: Agneta Svensson var frånvarande, men eftersom hon har sysslan tillsammans 

med Birgit Sjöholm meddelade Birgit att de tänker ordna en hälsopromenad i höst i Lynga. 

 

Hörsel: Birgit Sjöholm meddelade att hon hoppar av som hälsovårdsansvarig med område Harplinge, 

men fortsätter vara hörselansvarig. 

 

Stavgång: Christina Pedersen informerade att stavgången börjar 16/9 på Annies gård. Varje torsdag 

klockan 9.30 samlas stavgångarna på olika ställen i närområdet. Christina är kontaktombud. Varje 

promenad leds av någon med kännedom om just det området. 

 

Vattengympa och bokcirkel: Pia Flodin, som ej var närvarande lät hälsa via Hans Emanuelsson att 

vattengympan ej får starta på grund av för trånga utrymmen i duschar och omklädningsrum. 

Bokcirkeln däremot håller på som vanligt. 
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Yoga: Berit Wiklund är kontaktperson för yogan och meddelade att den startar 7/9 och slutar 13/11. 

En grupp bestående av 15 deltagare. Lokal Annies gård. 

 

Trafik: Sven Olsson berättade att alla trafikaktiviteter ligger nere. Sven vill sluta som ombud men 

hjälper gärna till om det kommer någon ny i hans ställe. 

 

Harplingeböckerna: Barbro Ericsson meddelade att cirkeln startar någon gång i september och att de 

8 deltagarna träffas på Kvarnlycken. 

 

Matlagning för män: Hans Emanuelsson berättade att ny ”kurs” startar i höst. 

 

Kaffekommitté: Ethel Gustavsson och hennes man Alf Meijer är med och hjälper till. Ny ansvarig för 

kommittén är Elisabeth Stockman. 

 

Dryckesprovning: Rolf Larsson, som ej var närvarande, lät hälsa att ingen provning är planerad under 

hösten på grund av rådande omständigheter. 

 

Några nya aktiviteter är inte planerade. SPF har fortfarande restriktioner. 

 

 

 

 

 

 

 

……………………………………………………………………            …………………………………………………………………. 

           Hans Emanuelsson                                                     Yvonne Werneman 

                Ordförande                                                                        Sekreterare 

 

 


